
Nibe Sejlklub 

Generalforsamling 11.3.2010 

 

1. Valg af dirigent 

Erik Møller blev foreslået og valgt. Generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

MSP’s beretning indsættes. 

Beretningen blev godkendt. 

3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse, samt budget for det kommende år 

Regnskabet blev godkendt. 

Budgettet blev godkendt 

4. Fastsættelse af kontingent 

Kontigentet fortsætter uændret til kr. 600,- 

5. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag 

 

6. Valg af formand 

Lene Aabom blev nyvalgt. Michael Steglich fortsætter som næstformand  i resten af Lenes 

valgperiode. 

7. Valg af den øvrige bestyrelse 

Michael Mogensen udtræder, Klaus Søe blev valgt og Ole Friederich fortsætter 

8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Valgt blev Tom Nielsen som 1. suppl.  og Søren Justesen som 2. Suppl.  

9. Valg af 2 revisorer og revisor suppleant 

Børge Nygaard og Jens Anton Røjen blev valgt som revisorer og Michael Mogensen som 

revisorsuppleant 

 

10. Eventuelt 

Michael Steglich fremlagede bestyrelsens visioner for renovering af klubhuset. De nødvendige 

ændringer vil medføre at de nuværende jollefaciliteter bør flyttes til en nybygning og der indrettes 

sejlerloft samt opbevaringsbokse som sejlerne kan leje til opmagasinering af grej. 

 

Michael Steglich bekræftede at sejlklubben har et reelt udvidelses behov. 

Bestyrelsen bad Generalforsamlingen om tilsagn til at gå videre med planerne. 

Generalforsamlingen godkendte at bestyrelsen gik videre med planerne. 

 

Havnefogeden orienterede om havnens tilstand. Man vil udbedre et bassin ad gangen efter vinterens 

frostskader. 

Der entreres med et Herning firma om isætning af både. De vil køre 2 dage i træk og kommer med 

større kapacitet. Prisen vil være den samme som hidtil. 

 


